
Ryszard Wdjcik 

Radny Rady Miejskiej 

w Klodzku 

R A D A  MIEJSKA F-'I 
Pan Michal Piszko 
Burmistn Miasta 
za pdrednietwem 
Pana Tomasz hbskiego 
Pnewodnicqcego Rady Miejskiej 
w Klodzku 

dot: zadhtmia z tyh.14~ 
budowy basenu 

Zwracam siq z pro4bq o udzielenie informacji, czy jest mokliwe 
wprowadzenie bezpohdnio do budietu miasta zadh&nia z tytdu 
budowy basenu kipielowego.? Czy bardzo oszczedna gospodarka 
finansowego prowadzom pnez Pana Burrnistrza wnoaiwia takie 
dzialanie w spost5b nie powodujqcy naruszenia dyscypliny finandw 
publicznych? Dane wynikajqce z pd1oionego sprawozdanie za rok 2016 
zdajq saip potwierdm5 takq moil iwo~.  Wszyscy mamy Swiadomo$d, ie 
obecne ,, roz1oZRnie ,, zuh2enia jest wynikiem karkolomnej polityki 
finansowej prowadzonej przez poprzednie wladze. 

Wprowadzenie tego zadhkenia do bud2etu zapewni mjwa2niejsz.q 
cechp fmandw publicznych ich przejrzystoi6, usprawniajqc plzy tym 
funkcjonowanie baseny, twierdzy oraz ZAMGu. 


